
Zápis z členské schůze oblasti č. 13 
ČMKCHB 
 

v Blansku 18.6.2023  

Účastníky schůze uvítal aktivista oblasti František Koláček. Zapisovatelem schůze byl zvolen Lubomír 

Odstrčil, ověřovatelem zápisu Tomáš Pelán. 

Ke dni konání schůze má oblast č. 13 dle údajů uvedených v matrice klubu 70 členů. Schůze se zúčast-

nilo 25 členů a 4 hosté včetně předsedy ČMKCHB Ing. Jaroslava Nerada, kterému velmi děkujeme, že 

se jako již tradičně této schůze zúčastnil a vyslechl si připomínky členů. 

Zprávu za rok 2022 přednesl František Koláček. Zhodnotil výcvikové dny, které se konaly na již tradičním 

místě Babí Lom, kde se organizace opět zhostil Michal Hájek. V roce 2022 byla v oblasti uspořádána 

jedna z nejprestižnějších soutěží „Moravský pohár“. Akce byla hodnocena velmi kladně, což odráží práci 

těch, kteří se podíleli na pořádání soutěže. Velké poděkování  všem, kteří připojili ruku k dílu. 

V roce 2022 zaznamenala členka naší oblasti Ing. Monika Bejčková se svým čtyřnohým parťákem Brixem 

od Sedmi pytláků obrovský úspěch na mezinárodní soutěži – Memoriálu Fridricha Konráda, kde se umís-

tili na krásném druhém místě.  

Plán na rok 2023: 

• Výcvikové dny 30.7.2023 Babí lom, 2.9. ŠLP Křtiny 

• Předběžné zkoušky barvářů – 16.9.2023, ŠLP Křtiny, správce zkoušek – Ing. Monika Bejčková, 

ředitel zkoušek:  Ing. Martin Zouhar, v případě vyššího počtu přihlášek mají přednost členové 

oblasti č. 13 

 

Diskuze:  

V diskusi aktivně postupně vystoupili František Koláček, Ing. Jaroslav Nerad, Zuzana Gottwaldová a 

další členové.  

 

Byla zmíněna tristní situace v chovu Hanoverského barváře, kde je velmi úzká chovná základna a s tím 

související problémy se krytím. Tato situace je dlouhodobě neúnosná. Zmíněno omezení krytí u feny 

na přes rok. Pokud chce klub omezovat krytí, má to učinit tak, aby fena mohla být kryta maximálně 

třikrát, ale dobu krytí má určovat chovatel, kritika omezení krytí na přes rok. Zmíněno především ve-

terinární hledisko. 

Problematika příjímání členů, je zdlouhavé, nepružné. Vyjádření výboru je třeba urychlit. Není možné 

čekat měsíce, než se klub vyjádří k podané přihlášce. 

Problematika placení členství z poplatků na soutěžích, předseda klubu Ing. Jaroslav Nerad nechá pro-

věřit.  

 

Schůzi ukončil aktivista oblasti František Koláček a poděkoval všem zúčastněným za jejich účast. 

          Lubomír Odstrčil                                                                                 Tomáš Pelán 


